
 

 

 
 
 
Styrelsemöte Svenska Styrkelyftförbundet, SSF 
 
Styrelsemöte nr. 2024-5 
Datum: 2024.04.20 
Plats: Clarion Borgen 
 
Närvarande  
Ordförande Levi Bergstedt (LB) 
Kassör Patrik Björk (PB)  
Sekreterare Sofia Kamlund (SK) 
Ledamot Thomas Wulffeld (TW) 
Ledamot Ann Jordebo (AJ) 
Ledamot Josephine Verngren (JV) 
 
1. Mötets öppnande och godkännande av dagordningen 
Ordförande Levi Bergstedt förklarar mötet öppnat. 
Dagordningen upplästes och godkändes. 
 
2.  Val av protokollförare 
Sofia Kamlund utses till protokollförare. 
 
3.  Val av justeringsperson 
Patrik Björk utses till protokolljusterare. 
 
4. Genomgång och godkännande av föregående mötesprotokoll 
Föregående mötesprotokoll finns utsänt (Bilaga 1) och publicerat på hemsidan. Mötet 
godkände detta.  
 
Informationsärende 
5. Ordförandes rapport  
Levi går igenom vad han har gjort senaste tiden.   

• Den nya delegationsordningen har gåtts igenom med Robert.  

• Samtal har förts med samarbetspartners om förnyade avtal.  
 
6. Rapport om ekonomi, inklusive skatter och avgifter samt bidragsprocesser och 
återrapportering, från kassören 
Patrik föredrog punkten. Styrelsen diskuterar årsuppföljningen för 2023 samt 
budgetuppföljning för kvartal 1 för 2024 (Bilaga 2).  
 
7. Rapport från utskottet 
a) Tävlingsutskottet 
Thomas rapporterar kort från utskottet.  
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b) Elitutskottet  
Josephine rapporterar kort från utskottet och deras kommande möte.  
 
c) Utbildningsutskottet och samarbete med Högskolan i Dalarna (föredragande Sofia 
Kamlund) 
 
d) Arbetsgrupp för databas och tävlingssystem  
Levi föredrog framdriften i projektet, (Bilaga 4).  
På rekommendation av arbetsgruppen beslutade styrelsen att tillsätta ytterligare en konsult 
på 10 hr/vecka till i projektet och öka till 80h/månad fram till juni (Ludicorn bjuder på 
konsultens 5 första hr). 
 
8. Uppföljning av tidigare målsättningar 
Punkten bordlades.  
 
Beslutspunkter 
9. Utträde av Krokom AK 
Levi Bergsteds föredrog punkten. 
Styrelsen beslutar att godkänna Krokom AK:s ansökan om utträde ur Förbundet. 
 
10. Uppdaterad delegationsordning 
Levi Bergsteds föredrog punkten. Styrelsen gick igenom delegationsordningen och de inspel 
som kommit från Förbundschefen (Bilaga 6).  
Levi frågar om styrelsen kan  
a) att godkänna revideringar från Förbundschefen; 
b) att bordlägga fråga om delegationsordningens ikraftträdande 
Styrelsen beslutar att godkänna Levis förslag. 
 
11. Studentlyftning 
Styrelsen diskuterar bakgrunden till studentlyftningen samt behovet av att fokusera de 
begränsade resurser som finns inom Förbundet. Mot bakgrund av detta beslutar styrelsen: 
a) att Förbundets studentlyftning för 2024 endast ska bestå av redan annonserat student-
SM; 
b) att lyftare inte kommer att skickas på internationella tävlingar eller mästerskap (oavsett 
om det egenfinansieras eller inte); samt 
c) att studentlyftningen (om det inte är ett krav från IPF) avvecklas från och med den 1 
januari 2025. 
 
Diskussionspunkter 
12. Organisationsutveckling  
Styrelsen diskuterar och utvärderar organisationens strategiska utveckling framåt (enligt 
Bilaga 12).  
 
13. Utvärdering styrelsens arbete/arbetssätt 
Styrelsen går igenom resultatet från sin årliga utvärdering av arbete och arbetssätt samt 
diskuterar styrelsens utveckling framåt.  
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14. Rutiner kring rapportering och kommunikation 
Verksamhetsrapportering sker under fyra möten per år, där all personal är inbjuden. 
Följande dagar gäller för 2024: 15 maj (Q1), 22 augusti (Q2), 24 oktober (Q3), 30 januari 
2025 (Q4, 2024). Tiden är 19-21. Mötena sker via Teams.   
 
15. ÖSSFs frågor/begäran om förtydliganen inför årsmötet 
Styrelsen går igenom frågorna från ÖSSF inför årsmötet.  
 
16. Processplan för referensgruppen Elitidrottsstöd 
Styrelsen informeras av RFs processplan för referensgruppen Elitidrottsstöd, där Robert 
representerar SSF.  
 
17. Övriga frågor 
Inga övriga frågor.  
 
18. Målsättningar inför nästa möte 
Tillsätta arbetsgrupp för SM-tävlingar.  
 
19. Nästa möte 
Nästa möte är 15 maj.  
 
20. Mötets avslutande  
Levi tackar och avslutar mötet.  
 
 
 
 
 
Levi Bergstedt, ordförande                                              Sofia Kamlund, sekreterare 
 
 
 
 
 
Patrik Björk, protokolljusterare 
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Detta är ett elektroniskt  
undertecknat dokument 

  

Underskrifterna i detta dokument uppfyller kraven för Avancerad Elektronisk Underskrift enligt 
definitionen i eIDAS (EU:s förordning 910/2014). 

Äktheten kan kontrolleras i alla tjänster som kan validera underskrifter som godkänts av 
Myndigheten för digital förvaltning (DIGG). Använd till exempel valideringstjänsten Signport. 
För validering med Adobe Acrobat Reader, läs mer här. 

Notera, om dokumentet skrivs ut på papper följer de elektroniska underskrifterna inte med och kan 
därför inte valideras. 

Följande personer har genom sin elektroniska underskrift godkänt innehållet i detta dokument samt 
försäkrat att angivna uppgifter är korrekta.  
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